

Referat distriktsmøde 13/3-18

Grupper repræsenteret: Tappernøje, Vordingborg, Tybjerg, Hammer, Jersie Solrød, Peder Oxe, Stevns Nord, Rollo, Ejby, Nordrup Øster, Karl af Rise

1. Valg af dirigent og referent
Poul Bodeholt er valgt til dirigent
Katrine Larsen er valgt til referent
2. Kandidatliste fremlægges
 - Følgende opstiller: Rikke, Mogens, Katrine, Lene og Poul
3. Formandens beretning
 - Se bilag 1.
4. Regnskab for 2016 + 2017
 - Se bilag 2.
 - Spørgsmål ang. posten mærker: Dette dækker rygmærker til bålkapper samt distriktsmærker.
 - Regnskabet er revideret og vedhæftet.
5. Forhandling af distriktsarbejde for kommende periode
 - Helge (Tybjerg) har sendt invitation ud til bæver/ulve turnering. Distriktet har valgt at dække 50 kr. pr. barn til denne tur.
 - Der søges 6 personer til af hjælpe med at afholde turneringen. Nordrup Øster melder sig til at være hoveddommere.
 - 6-8. april er der DM i spejder på Næsbycentret.
 - Kalender vedhæftet
 - Rikke (Stevns Nord) fremlægger forslag om 100 km hike for trop/seniorer. Indbydelse kommer senere.
6. Budget og kontingent for de næste to år.
 - Kontingentet fastholdes på 35 kr. pr. medlem indtil 2020.
 - Budget vedhæftet
7. Valg af kasserer, stab og distriktschef
 - Mogens Lauritsen (Tappernøje) opstiller som formand.
 - Lene Nielsen opstiller igen som kasserer
 - Rikke G. Eriksen, Katrine K. Larsen samt Poul Bodeholt opstiller som distriktsassistenter
8. Valg af revisorer
 - Birgitte Kristiansen – Danavej 10, Faxe
 - Frede Petersen Ravborg – Hovvejen 22, 2772 Langebæk
9. Evt.
 - PL/PA 1+2: Tappernøje fører an i forsøget på at lave en alternativ afholdelse af dette arrangement med andre distrikter.
Ejby er med på dette. Jersie Solrød og Stevns Nord vil hjælpe til med afvikling.
Der lægges op til om PI/PA 1 og 2 i fremtiden kan afholdes samtidig.